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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. április 28-án 

megtartott nyilvános üléséről 

 

 

Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal (1153 Bp. Bocskai u. 1-3.) C. épület, 

Díszterem 

 

 

Meghívott 20 fő képviselő: Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 

András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér Klára 

 

Jelen van:   5 fő bizottsági tag 

dr. Balázs Zoltán, 

Gyurcsánszky János, 

dr. Pintér Gábor, 

Báder György, 

Huszárné Nagy Mária 

 

 

Meghívottak: Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző a Jegyzői 

Kabinet vezetője, dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a 

Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, Gál 

Gyöngyi az Igazgatási és Ügyfélszolgálati Osztály vezetője, Deák Zsolt az Építésügyi Osztály 

vezetője, Horváth Attila a Rendészeti Osztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az 

Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 

Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális és Egészségügyi 

Osztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az 

Adóügyi Osztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője 
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Jelen van:   11 fő 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető, 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető, 

   Herczeg István osztályvezető, 

   Németh Tibor főosztályvezető, 

    Sipos Gábor főépítész, 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető, 

   Aradi Gizella főosztály, 

   Böröczfy Ferenc osztályvezető, 

   Ludvig Éva osztályvezető, 

   dr. Mucsina Tamás referens, 

    dr. Gaál Zsuzsanna ügyintéző 

 

További meghívottak: Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi 

Intézményének főigazgató főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény 

igazgatója, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a 

Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági 

Működtetési Központ szervezési igazgatója, Sass Csaba a XV. Média Kommunikációs és 

Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. vezetője, dr. Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok 

és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási 

Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és 

Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és 

Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető 

igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi Rendőrkapitány, Csonka László a Globomax ZRt. 

kapcsolattartója 

Jelen vannak:  Sass Csaba ügyvezető igazgató, 

dr. Szaniszló Attila ügyvezető igazgató, 

Juhász Márton ügyvezető igazgató, 

dr. Kiss Gyula vezérigazgató, 

Demeter János ügyvezető igazgató, 

Oláh Béla ügyvezető igazgató 

    dr. Balla István könyvvizsgáló 

 

Többcélú Intézmények: Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár 

a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula 

Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési- 

Oktatási Központ igazgatója 

Általános Iskolák:Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a 

Hartyán Általános Iskola igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola 

igazgatója, Selényiné Stier Márta a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle 

Mária a Neptun Általános Iskola igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola 

igazgatója, Bikfalvi Borbála a Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, 

Gressó Tiborné a Szent Korona Általános Iskola vezetője 

Jelen vannak:  - 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság,  
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A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb 

Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. 

Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil 

Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes 

Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, 

Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért 

Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első 

Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, 

Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi 

Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai 

Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport 

Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 

Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 

Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 

Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 

Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 

Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 

Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 

Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 

Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 

Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 

Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 

Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 

LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 

Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 

Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 

Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 

Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 

MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 

Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 

Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 

Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 

NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 

Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 

Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 

Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 

Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 

Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 

Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 

Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 

Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 

Fogjok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 

Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 

Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 

Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 

DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 

ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány,  
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Szolidáris Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú 

Alapítvány, SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért 

Alapítvány, Támogasd a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír 

Újpalotai Média Alapítvány, Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, 

Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, 

Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE 

Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző Közhasznú Egyesület, XV. kerületi 

Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás 

Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. kerületi Szervezete 

Jelen vannak:  - 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Üdvözli a megjelenteket, 

megállapítja, hogy a bizottság öt fő bizottsági tag jelenlétével határozatképes az ülést 

megnyitja. Kérés alapján javasolja, hogy a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási 

Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról című előterjesztést a 

bizottság az ülés elején tárgyalja. Ismerteti a napirendet.  

 

A Mötv. 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó 
 

1. Előterjesztés Palota Önkormányzati segély kérelmet elutasító határozat elleni 

fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-85/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

Nyilvános ülés 

 

2. Előterjesztés a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-105/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

3. Előterjesztés Rákospalota Kerületközpont Kerületi Szabályozási Terv tervezet 

véleményezési szakaszának ismertetéséről 

(Ikt.sz. 1/54-108/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

4. Előterjesztés a Gazdasági Működési Központ Szervezeti és működési 

szabályzatának módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-96/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

5. Előterjesztés a Gazdasági Működtetési Központ minőségirányítási folyamatainak 

szabályozásáról 

(Ikt.sz. 1/54-88/2014. sz. anyag) 
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Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

6. Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő 

XV. kerületi köznevelési intézmények átszervezésének véleményezéséről 

(Ikt.sz. 1/54-110/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

7. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Kossuth utca 5. szám alatti nem lakás 

céljára szolgáló helyiség ("Mac Fut 2000 Kft. részére történő) bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-97/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

8. Előterjesztés a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

alapbérének felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-100/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

9. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, 

valamint az ügyvezető megbízási díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-98/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

10. Előterjesztés a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit 

Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-106/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

11. Előterjesztés a RUP-15 Rákospalota-Újpalota- Pestújhely Városfejlesztési Kft. 

2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási 

díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-99/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

12. Előterjesztés a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az 

ügyvezető megbízási díjának a felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-107/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
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13. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Baksay Sándor utca 21/B (86914 hrsz.) 

szám alatti ingatlan hasznosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-109/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

14. Előterjesztés a Pro Schola Georgius Dózsa Alapítvány részére nyújtandó 

támogatás odaítéléséről 

(Ikt.sz. 1/54-111/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

15. Előterjesztés a 2013. évi civil pályázaton nyertes alapítványok részére nyújtott 

támogatások elszámolásáról 

(Ikt.sz. 1/54-112/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

16. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló  lakások és nem lakás céljára 

szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. 

rendelet módosításáról          „R” 

(Ikt.sz. 1/54-113/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

17. Előterjesztés pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 

számára 

(Ikt.sz. 1/54-114/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

18. Előterjesztés a „Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról 

(Ikt.sz. 1/54-116/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

19. Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési tevékenység beszámolójáról  

(Ikt.sz. 1/54-97/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Ludvig Éva osztályvezető 

 

20. Előterjesztés a Fő úti Bölcsőde Magyar utcai szárny engedélyokiratának 

elfogadására, a felmerült többletmunkák és projektmenedzsmenti díj forrásának 

biztosítására 

(Ikt.sz. 1/54-102/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 
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21. Előterjesztés a XV. kerület Kosd utcai út- és közvilágítási hálózatának építéséről 

(Ikt.sz. 1/54-104/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

22. Előterjesztés a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések 

támogatása cím terhére igényelhető, vissza nem térítendő támogatásnak a 

térfigyelő kamerarendszer II. üteméhez történő felhasználására 

(Ikt.sz. 1/54-101/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

23. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény gazdasági igazgatói (gazdasági vezetői) 

pályázatáról 

(Ikt.sz. 1/54-93/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

24. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013. évi szakmai fejlesztési 

programjának végrehajtásáról és 2014-2018. évre tervezett szakmai programjára 

(Ikt.sz. 1/54-86/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

25. Előterjesztés a Szociális és Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés 

módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-95/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

26. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2013. évi 

költségvetéséről szóló, többször módosított 12/2013. (III.13.) ök. rendelete 

végrehajtásáról 
(Ikt.sz. 1/54-103/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

27. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének I. módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-96/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

28. Előterjesztés a közpénzből nyújtott támogatások és az elszámolás rendjéről szóló 

szabályzat felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-94/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Trinn Miklós osztályvezető 
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29. Előterjesztés a Pénzügyi és Jogi Bizottság részére a képviselők és bizottsági tagok 

2014. március havi döntéshozatalban történő részvételéről 

(Ikt. sz.: 204-95/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök 

 

30. Egyebek 
 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel a napirenddel kapcsolatban nincs. Szavazást kér az ismertetett napirendi pontok 

elfogadásáról.  

 

PJB 198/2014. (IV. 28.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási 

sorrendjét. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

ELFOGADOTT NAPIREND 

 

A Mötv. 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó 
 

1. Előterjesztés Palota Önkormányzati segély kérelmet elutasító határozat elleni 

fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-85/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

 

Nyilvános ülés 

 

2. Előterjesztés a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-105/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

3. Előterjesztés Rákospalota Kerületközpont Kerületi Szabályozási Terv tervezet 

véleményezési szakaszának ismertetéséről 

(Ikt.sz. 1/54-108/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 
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4. Előterjesztés a Gazdasági Működési Központ Szervezeti és működési 

szabályzatának módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-96/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

5. Előterjesztés a Gazdasági Működtetési Központ minőségirányítási folyamatainak 

szabályozásáról 

(Ikt.sz. 1/54-88/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

6. Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő 

XV. kerületi köznevelési intézmények átszervezésének véleményezéséről 

(Ikt.sz. 1/54-110/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

7. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Kossuth utca 5. szám alatti nem lakás 

céljára szolgáló helyiség ("Mac Fut 2000 Kft. részére történő) bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-97/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

8. Előterjesztés a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

alapbérének felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-100/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

9. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, 

valamint az ügyvezető megbízási díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-98/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

10. Előterjesztés a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit 

Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-106/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

 

11. Előterjesztés a RUP-15 Rákospalota-Újpalota- Pestújhely Városfejlesztési Kft. 

2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási 

díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-99/2014. sz. anyag) 
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Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

12. Előterjesztés a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az 

ügyvezető megbízási díjának a felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-107/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

13. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Baksay Sándor utca 21/B (86914 hrsz.) 

szám alatti ingatlan hasznosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-109/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

14. Előterjesztés a Pro Schola Georgius Dózsa Alapítvány részére nyújtandó 

támogatás odaítéléséről 

(Ikt.sz. 1/54-111/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

15. Előterjesztés a 2013. évi civil pályázaton nyertes alapítványok részére nyújtott 

támogatások elszámolásáról 

(Ikt.sz. 1/54-112/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

16. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló  lakások és nem lakás céljára 

szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. 

rendelet módosításáról          „R” 

(Ikt.sz. 1/54-113/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

17. Előterjesztés pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 

számára 

(Ikt.sz. 1/54-114/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

18. Előterjesztés a „Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról 

(Ikt.sz. 1/54-116/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

19. Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési tevékenység beszámolójáról  

(Ikt.sz. 1/54-97/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Ludvig Éva osztályvezető 
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20. Előterjesztés a Fő úti Bölcsőde Magyar utcai szárny engedélyokiratának 

elfogadására, a felmerült többletmunkák és projektmenedzsmenti díj forrásának 

biztosítására 

(Ikt.sz. 1/54-102/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

21. Előterjesztés a XV. kerület Kosd utcai út- és közvilágítási hálózatának építéséről 

(Ikt.sz. 1/54-104/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

22. Előterjesztés a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések 

támogatása cím terhére igényelhető, vissza nem térítendő támogatásnak a 

térfigyelő kamerarendszer II. üteméhez történő felhasználására 

(Ikt.sz. 1/54-101/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

23. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény gazdasági igazgatói (gazdasági vezetői) 

pályázatáról 

(Ikt.sz. 1/54-93/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

24. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013. évi szakmai fejlesztési 

programjának végrehajtásáról és 2014-2018. évre tervezett szakmai programjára 

(Ikt.sz. 1/54-86/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

25. Előterjesztés a Szociális és Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés 

módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-95/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

26. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2013. évi 

költségvetéséről szóló, többször módosított 12/2013. (III.13.) ök. rendelete 

végrehajtásáról 
(Ikt.sz. 1/54-103/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

27. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének I. módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-96/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 
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28. Előterjesztés a közpénzből nyújtott támogatások és az elszámolás rendjéről szóló 

szabályzat felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-94/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Trinn Miklós osztályvezető 

 

29. Előterjesztés a Pénzügyi és Jogi Bizottság részére a képviselők és bizottsági tagok 

2014. március havi döntéshozatalban történő részvételéről 

(Ikt. sz.: 204-95/2014. sz. anyag, később kerül kiosztásra!) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök 

 

30. Egyebek 
 

 

* * * * * 

 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Bejelenti, hogy a bizottság zárt 

ülésen folytatja munkáját.  

 

 

A bizottság PJB 199/2014. (IV. 28.) számú határozatát zárt ülésen hozta! 

 

 

2. Előterjesztés a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-105/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Juhász Márton ügyvezető: Nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Két kérdése lenne, az egyik, hogy 

a jelenlegi befektetett eszközök, a gépek, berendezések állaga, állapota milyen? Ezeknek a 

felújítására, amortizációjára milyen forrásaik vannak? Ha jól látta az előterjesztésben 12 

millió forint az eredménytartalék és a határozat úgy szól, hogy ezt használhatják fejlesztésre, 

ezzel van-e valamilyen tervük és a kettő összefügg-e egymással? 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Azt kérdezné meg, hogy ki az 

előterjesztő?  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az előterjesztő a kabinetvezető 

asszony, de megbeszélték előtte, hogy átadja a szót az igazgató úrnak.  
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   Gyurcsánszky János képviselő: Annyi lenne a kérdése, hogy milyen 

alapon lettek megállapítva a béremelések? Ki döntötte el, milyen alapon vannak a százalékok, 

hogy 10, 15 vagy 20 %, vagy mennyi pénzről mennyire emelik, honnan emeltek hová? 

Mennyit emeltek, mert csak összegszerűen van leírva, mi volt az elbírálás alapja, megérdemli-

e, nem érdemli, sokat teljesített, vagy nagy a feladata, vagy nagy az árbevétele, tehát milyen 

elvek alapján történt? Van-e valamilyen cél a kiegyenlítődésben, a differenciálásban? Nem 

érti az elosztásnak az elveit. 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek 

válaszadásra. 

 

   Juhász Márton ügyvezető: 2009-ben épült a Bogáncs utcai 

telephelyük, melyet ingyenesen használnak, amely az önkormányzat tulajdonában van. 

Bizonyos felújítások időszerűek lennének, de nem tudja, hogy ez kinek a feladata, nekik mint 

bérlőké, vagy a tulajdonosé. Jelentős felújításra nincs szükség, egy tisztasági festésre 

gondoltak és egy két helyen beázás tapasztalható. A gépek, az eszközök – a szociális 

foglalkoztatóból örökölt – nagyon régi munkaeszközök. Ezeken a területeken nagyon meg 

kell gondolni, hogy érdemes-e komoly fejlesztéseket eszközölni, mert ezek azok a részlegek – 

amelyek a legnagyobb létszámot foglalkoztatják – de a legtöbb veszteséget is termelik, itt 

kimondottan a kötészetre és a varrodára gondol. Nem gondolná, hogy itt jelentősebb 

beruházásról szót kellene ejteni, inkább azokon a területeken amelyek megerősödnek, nyílt 

piacon is helyt tudnak állni a cégnek, ott kellene inkább beruházásokat eszközölni. 

Különösebb fejlesztést, vagy eszközbeszerzést az idei évre nem terveztek.   

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Talán emlékeznek a bizottság 

tagjai, arra, hogy a múlt év júniusi testületi ülésen született egy olyan döntés, hogy legyen 

megvizsgálva az önkormányzat tulajdonában álló gazdasági társaságok vezetőinek a bére. 

Akkor erre sor került, kollégája dr. Mucsina Tamás végzett egy elemzést, részben a gazdasági 

társaságok nagysága, feladatköre, bevételeik, az igazgató működésének a hosszúsága alapján, 

valamint elkészített egy javaslatot. A múlt évben globálisan nem került sor a bérek 

rendezésére és most, hogy a beszámolók összeállítására sor került, ezzel a kérdéssel 

foglalkozni kellett, hiszen minden társaság alapító okiratában benne szerepel, hogy a 

beszámolókkal egy időben a bérekről is valamilyen döntést kell hozni a képviselő-testületnek. 

Ezért került ez most ismét napirendre, a polgármester úr döntötte el azokat a számokat, 

amelyek most benne szerepelnek az előterjesztésekben. Az volt az előzmény, illetőleg az a 

kötelezettség, hogy meg kell vizsgálni minden évben az ügyvezetőknek, a vezérigazgatónak a 

bérét.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Észrevételek következnek. 

 

   Báder György képviselő: Mennyiben módosult, hogyan alakult a 

cégnek az együttműködése az önkormányzattal, illetve a többi gazdasági társaságokkal? 

Mennyiben lát pozitív, vagy negatív változást? Milyen az együttműködésük a többi gazdasági 

társasággal, illetve a polgármesteri hivatallal? Látnak-e valamilyen fejlődést, vagy nagyobb 

hajlamot az együttműködésre? 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Palota-15 Kft-nél vannak 

komoly eszközök az épületeket leszámítva. A jelentősebb beruházások 2 évvel ezelőtt 

történtek - amikor megvették gépeket - mely extra beruházás volt a társaságnál, valamint az 

önkormányzat költségvetésében. Ezekre a szükséges beruházásokra, - a leamortizált gépek, 
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épületjavítás – van-e valamilyen elképzelés arra, hogy ezt hogyan gondolják végrehajtani? 

Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Juhász Márton ügyvezető: Válaszolva először az utóbb elhangzott 

kérdésre elmondja, hogy terveztek az év során ilyen jellegű kiadásokat az üzleti terv tervezése 

során, de az utolsó pillanatban le kellett csökkenteniük egy igen jelentős összeggel - 10 millió 

Ft-tal - az ilyen jellegű költségeiket. Náluk közel 80 %-ot éri el a bérek, bér járulékok, illetve 

bér jellegű kifizetések – étkezési utalványok – melynek nagyon örül, hogy idén már tudják 

adni a többnyire minimálbéres munkavállalóik részére. Terveztek egyéb beruházásokat, de 

úgy gondolják, hogy az sokkal fontosabb, hogy az ilyen jellegű kiadásaikat tudják 

folyamatosan biztosan fedezni. Az együttműködésről röviden elmondja, hogy azt gondolta, 

hogy a beszámolóba beleteszi a különböző önkormányzati osztályokat, illetve gazdasági 

társaságokat, akiknek az együttműködését szeretné megköszönni, de utána úgy gondolta, hogy 

ennek nem ez lenne a legmegfelelőbb formája. Vannak olyan területek a hivatalon belül, itt 

főleg a Városgazdálkodási Főosztályra, azon belül Németh Tiborra gondol, valamint a cégek 

közül a RÉPSZOLG az a cég amelyik abszolút nyitott az együttműködésre. Az idei évben már 

rengeteg mennyiségű térkövet vásárolt és vásárol is folyamatosan tőlük a RÉPSZOLG. A 

többi céggel is van kapcsolódási pontuk pl. a nyomda, vagy a takarítás. Ha megtalálják a 

legmegfelelőbb alkalmassági feltételekkel rendelkező partnert, akkor fogunk pályázni a 

CSAPI-15-nek a takarítására is. Úgy gondolja, hogy az elmúlt 3 évben ezen a területen óriási 

előrelépés történt mind a hivatal, az önkormányzat és a gazdasági társaságok egyre inkább 

kezdik megismerni a cégük profilját.     

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a 

felülvizsgálatáról. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 200/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

munkadíjának a felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

3. Előterjesztés Rákospalota Kerületközpont Kerületi Szabályozási Terv tervezet 

véleményezési szakaszának ismertetéséről 

(Ikt.sz. 1/54-108/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 
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   Sipos Gábor főépítész: Nem először találkozik a bizottság ezzel a 

témával, ugyanis több döntés született már ennek kapcsán. Most egy olyan szakaszba jutottak, 

amikor a véleményezési eljárás lezárulna és a beérkezett véleményekről tartanának egy 

tájékoztatót a bizottságnak és a képviselő-testületnek. Ez két részből áll, egyrészt a 

partnerségi szabályok szerint beérkezett vélemények kerültek ismertetésre – ezt tartalmazza a 

2. számú melléklete az előterjesztésnek – másrészt az államigazgatási szervektől beérkezett 

vélemények és az arra adott választ a 3. számú melléklet tartalmazza. Ezekről kell döntést 

hozni ahhoz, hogy az eljárást folytatni tudják. A részletekben sok anyag van, illetve mindent 

mellékelt, ami beérkezett az eljárás során.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Annyit kérdezne, hogy az első két 

határozati javaslatnál nem kellene módosítani a határidőt április 30-ára? 

 

   Sipos Gábor főépítész: A tevékenység az utolsó javaslathoz tartozik, 

ahol a határidő május 6-a, addig kell fölvezetni és átvezetni.  

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: Azt szeretné megkérdezni, hogy 

az előterjesztés 3. sz. mellékletében, hogy „…..az érintett partnerekkel való egyeztetések a 

Fővárosi Közgyűlés támogató döntésével még nem zárult le…” ez további bonyodalmakat 

adhat, vagy ez már lezártnak tekinthető? 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdéseket lezárja, megadja a szót 

az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Sipos Gábor főépítész:  Lehet, hogy az utolsó mondat az 

előterjesztésben félreérthető. A Fővárosi Közgyűlés támogatta ennek az övezeti módosulását, 

ez le van írva a 242/2014. február 26-i döntéssel hozzájárult a kerület övezeti módosításhoz. 

Az a mondat, hogy ez még nem zárult le, azt jelenti, hogy még nincs vége az eljárásnak, 

hanem még kell az a döntés ami még most fog szerepelni április 30-án a képviselő-testületi 

ülésen és még rendelet alkotásra vissza fog kerülni májusba, vagy júniusba a képviselő-

testület elé. Visszatérve arra, hogy mit fogadunk, vagy mit nem? Elég sokat egyeztetnek a 

közlekedési hatósággal, a legmeghatározóbb szerepe van a Budapesti Közlekedési 

Központnak van. Velük kezdték el kb. egy éve az egyeztetést, az eljárási rend olyan, hogy 

több közlekedési hatóság is részt vesz az eljárásban és véleményt fejt ki, ezek nem mindig 

simulnak egymáshoz. Ugyanarra a forgalmi javaslatra vagy megoldásra az egyik A-t mond a 

másik B-t. A Szabályozási Terv egy keretfeltételt fog meghatározni, amelyen belül ilyen 

megoldás és olyan megoldás is elképzelhető. Az elég részletes észrevételek a 

forgalomtechnikai finomságokban merülnek ki. Ezért írták ezt az észrevételt.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot 

Rákospalota Kerületközpont Kerületi Szabályozási Terv tervezet véleményezési szakaszának 

ismertetéséről szóló előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy az 1. és a 2. számú határozati 

javaslatban határidőként 2014. április 30. kerüljön meghatározásra. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 
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PJB 201/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Rákospalota Kerületközpont Kerületi Szabályozási Terv tervezet véleményezési 

szakaszának ismertetéséről szóló előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy az 1. és 2. számú 

határozati javaslatban határidőként 2014. április 30. kerüljön meghatározásra.  
Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

4. Előterjesztés a Gazdasági Működési Központ Szervezeti és működési 

szabályzatának módosításáról 

(Ikt.sz. 1/204-96/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Az elmúlt öt hónapban a képviselő-

testület hozott néhány döntést, mely a GMK szervezetét is érinti. Olyan gazdasági jogszabály 

változások következtek be, amelyeknek az átvezetése megtörtént egyrészt az alapító 

okiratban, másrészt a GMK Működési Szabályzatában is át kell vezetni, erre a módosításra 

került sor.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Nem tudja, hogy mi lett átvezetve, 

hogy mit fogadtak el, vagy mi lett módosítva. Szerinte ki lehetett volna vastagítani a 

módosításokat, hogy átláthatóbb legyen a módosítás.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A dőlt betűs szavak az újak az 

előterjesztésben, de nem sok módosítás van benne.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Gazdasági Működési Központ Szervezeti és működési szabályzatának módosításáról.  

Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 202/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a 1/204-96/2014. iktatószámú előterjesztés 2. 

melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja a Gazdasági Működtetési Központ Szervezeti és 

Működési Szabályzatát. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 28. (jóváhagyásra), 2014. május 1. (az SZMSZ érvénybe lépésére) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCV. tv. 9. § (1) a), 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 

1.2 pont) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  
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Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

5. Előterjesztés a Gazdasági Működtetési Központ minőségirányítási folyamatainak 

szabályozásáról 

(Ikt.sz. 1/54-88/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Tavaly szeptemberben elkészült egy 

minőségirányítási program a köznevelési intézményekkel kapcsolatban és a képviselő-testület 

akkor úgy döntött, hogy a többi költségvetési szerveire is jó lenne kiterjeszteni valami 

hasonlót. Külön nevesítette a GMK-t, tehát elsőnek elkészítették a GMK-val kapcsolatos 

fenntartói elvárásokat. Ez azért fontos, mert minősíteni, értékelni kell mint „munkáltatónak” a 

főigazgatóját, másrészt pedig arra is kíváncsiak az értékelés kapcsán, hogy hogyan lehet jobbá 

tenni azt a feladatellátást ami a GMK ellát. Azonosították a partnereket, a feladatköröket és 

ennek kapcsán kérdőíves formában megkérik a véleményüket.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Annyit kérdezne, hogy ki fogja 

értékelni a kérdőíveket? 

 

   Herczeg István osztályvezető: Ők dolgozzák fel, de az értékelés 

jogköre a munkáltató, tehát a képviselő-testület, egyebekben pedig a polgármester jogköre.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Gazdasági Működtetési Központ minőségirányítási folyamatainak szabályozásáról.  Szavazást 

kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 203/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Gazdasági Működtetési Központ minőségirányítási folyamatainak 

szabályozásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

6. Előterjesztés a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő 

XV. kerületi köznevelési intézmények átszervezésének véleményezéséről 

(Ikt.sz. 1/54-110/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 
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   Herczeg István osztályvezető: A Klebelsberg Intézményfenntartó 

Központ alapító okiratát – szakmai dokumentumát – a működtető véleményezheti. Az elmúlt 

napokban nyújtotta be a XV. kerületi tankerület két intézményről a javaslatát, a Száraznád és 

a Hubay kapcsán. Ezek elsősorban adminisztratív jellegűek, hogy nem vezették át 

megfelelően az adatokat, vagy tévedésből kimaradt egy adatsor és ezeket kell nekik 

rögzíteniük az alapdokumentumban.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek nem 

hangzanak el.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő XV. kerületi köznevelési 

intézmények átszervezésének véleményezéséről. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

PJB 204/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő XV. kerületi 

köznevelési intézmények átszervezésének véleményezéséről szóló előterjesztést és az abban 

szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

7. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Kossuth utca 5. szám alatti nem lakás 

céljára szolgáló helyiség ("Mac Fut 2000 Kft. részére történő) bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/204-97/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Gaál Zsuzsanna ügyintéző: Annyival egészítené ki az 

előterjesztést, hogy ők eredetileg is két helyiséget használnak, abból az egyiknek már lejárt a 

bérleti szerződése, ez most van a bizottság előtt. A bérleti díj csökkentését kérték. A 

Holdingtól megtudta a bérleti díj pontos összegét, az eredeti szerződés szerinti összeg 63-64 

ezer forint körüli. Mivel infláció követő a bérleti díj, ezért most 82 ezer forintot fizetnek. 

Kérték, a bérleti díj csökkentését és azt, hogy ennek a két helyiségnek a bérleti díját 

szinkronizálják egyforma arányú összegben. A mellette lévő helyiség - melynek május végén 

jár le a bérleti szerződése - ott is figyelembe kellene venniük, ha a kérelmüknek helyt adnak.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: Azt szeretné tudni, hogy mi az 

oka, hogy azt a helyiséget, amelynek már tavaly június 30-án lejárt a szerződése, miért csak 

most adják bérbe, holott az illető már szeptemberben kérelmezte a meghosszabbítását? A 

mellékletekből kiderül, hogy elég hektikusan fizet a cég, valamint a NAV már végrehajtást 
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kezdeményezett a cég ellen. Azzal egyetért, hogy ne álljon üresen a helyiség, mert már több 

mint fél év telt el a kérelem óta.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Ez a helység nem üres, most is 

működik. A kérdése az lenne, hogy mi volt kilenc hónapig, bérelte a helyiséget, vagy nem? 

Ha használója volt, akkor milyen használati díjat fizetett? Tárgyalta-e ezt már valaki? Ki 

egyeztetett velük, ki kereste meg őket, mert jogcímmel rendelkező bérlő volt és mégis 

hónapokig kallódott az ügy. Mi ennek az oka, mit lehet ez ellen tenni? A bérleti díjat nem 

tartja soknak, de lehet megfontolás tárgyává tenni így is, meg úgy is. A helyzet nem jó, mert 

mindenütt megélhetéssel küzdenek a vállalkozók, mert nem tudnak tisztességesen megélni, 

fejleszteni, meg alkalmazottat felvenni sem tudnak, mert semmilyen forrásuk nincs. A kérdése 

az lenne, hogy miért nem kerül hamarabb döntésre, miért tartják bizonytalanságban a 

vállalkozókat? 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek 

válaszadásra. 

 

   Dr. Gaál Zsuzsanna ügyintéző: Több olyan előterjesztés is került a 

bizottság elé, amely nem volt naprakész, ezt többször jelezte, hogy a személyi hiány miatt az 

osztály eléggé megsínylette a változásokat, de már két fővel többen vannak és próbálják 

ezeket ledolgozni. Természetesen a bérlők ezen időszakok alatt használati díjat fizetnek, amit 

ez  a bérlő is hellyel-közel fizetett, de a január, februári hónap neki is nehezen indult, így csak 

márciusban sikerült neki kifizetni azt a tartozását. Az idő kiesés abból is fakadt, hogy ez a cég 

már elég régen bérli, illetve szándékában állt megvásárolni ezt az ingatlant. Értékbecslés 

készült, mind a két helységnek ő lesz a bérlője - ha vétel ügyében dönt a bizottság – akkor ez 

is a legközelebbi ülésre terjesztésre kerülhet. Mellette párhuzamosan folyik az értékesítésre 

vonatkozó előkészítés.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Észrevételek következnek. 

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: Előre szeretne szólni, hogyha bármilyen 

eladásról, vagy bérbeadásról szóló előterjesztésben lesz valamilyen bérleti díj. Ez matematika 

és közgazdaságtan, számolják ki, hogy mennyit ér X forint bérleti díj egyösszegű megváltása. 

Vannak képletek, melyeknek szerepelni kellene az előterjesztésben és annak alapján lehet 

dönteni – ebben vannak olyan változók melyet nehéz megbecsülni, pl. az inflációk – melyek 

iránymutatásra biztosan jók. Érdekesnek tartja a csökkentési kérelmet, ha a havi bérleti 

díjakból nézik azt meg, hogy annak az egyösszegű megváltása hogyan éri meg. 

Nyilvánvalóan vásárlás előtt a bérlőnek az az érdeke, hogy a bérleti díjat alacsonyabb 

összegben határozzák meg, mert akkor olcsóbban tudja megváltani ezt a bérleti díjat, mintha 

most nyújtaná be.  

 

   Dr. Kiss Gyula vezérigazgató: A vállalkozók üzleti pozíciója, 

különböző időpontokban nézve más és más lehet. Általában hullámzó a vállalkozói szféra 

üzletmenete, ritka az, amikor folyamatosan növekedést produkálnak. Öt évre szóló bérleti 

szerződésről van szó, ahol a kérelmező alacsonyabb bérleti díj megállapítását kérte. Ha a 

bizottság elfogadja ezt - az előterjesztésben szereplő összeggel - akkor öt évig az lesz a 

kiinduló alap. Ezzel saját magát korlátozza be az önkormányzat, ha most öt évre szólóan egy 

fix, csökkentett mértékű bérleti díjjal kötne szerződést. Javasolja fordítva megközelíteni a 

kérdést, a bérleti díj maradjon annyi, amennyi most és adott esetben a vállalkozó átmeneti 

üzleti nehézségeire hivatkozva meghatározott időre szólóan esetleg mérlegelje a bizottság, 
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hogy ad-e kedvezményt. Ha a bizottság most lecsökkenti 60 ezer forintra a bérleti díját, akkor 

öt évig csak annyit, illetve annak az inflációval emelt összegét fogja megfizetni. Egy érvényes 

bérleti szerződésnél a bérleti díj megemelése, egy prosperáló üzleti menethez való igazítása 

nem lesz járható út  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Nem tartja magát engedmény 

pártinak, soha nem látta a vállalkozónak sem az ügymenetét, sem az elszámolását, sem a 

nyereségét, sem a bevételét. Semmi olyat nem látott, ami meggyőzné őt arról, hogy most 

indokolt lenne ez a csökkentés. Ha akarunk engedményt adni, azt indokoltan, megnézve azt, 

hogy kell-e neki ez, mert átmenetileg szükségszerű neki, hogy átmenetileg kevesebb 

költséggel gazdálkodjon. Az átmeneti megoldást tudná támogatni, hogy adják meg neki a 

kedvezményt, de csak átmenetileg kb. 6 hónapra szólóan.   

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: Az a véleménye, hogy az eddigi bérleti 

díjat tartsák meg, tehát ne adjanak neki kedvezményt, bérleti díj csökkentést, de most még 

átmenetileg sem. Lehet arról szó, hogy valamikor adott esetben adjanak kedvezményt, de 

prezentálni kellene a cég részéről valamit. Nyújtson be egy mostani mérleget, hogy mennyire 

nyereséges, vagy veszteséges, a havi forgalmi adatokat, hogy visszaesett a forgalma stb. Azt 

tudja támogatni, hogy a meglévő bérleti díjjal kössék meg a szerződést és most ne döntsenek 

se 6 hónapról, se 12 hónapról, vagyis semmilyen kedvezményről sem.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Lehetne számításokat készíteni, de a 

bizottságot az érdekli, hogy legyen bevétel, a bérbeadás megtérüljön, legyen mindig kiadva az 

üzlethelyiség. A csökkentést nem a vendéglátásnál kezdeményezné, hanem inkább másnál, pl. 

a szolgáltatásoknál.   

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A vitát lezárja, megadja a szót az 

előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: Úgy gondolja, hogy amikor döntenek egy 

bérleti díjról, akkor elsősorban az a kockázat, hogy azt mondja a vállalkozó, hogy ilyen áron 

nem akarja bérbe venni a helyiséget és a tevékenységét megszünteti. Az önkormányzatnak ez 

az egy a rizikója, hogy a bérlő felmondja a bérleményt, ezért a helység üres lesz. Többször 

adtak kedvezményeket olyan kocsmáknak, akik nyerőgépeket üzemeltettek és miután már 

nem lehetett sorba adták be a kérelmüket, hogy a forgalmunk lecsökkent, erre kérték a bérleti 

díj csökkentést, amit a bizottság meg is adott. Ha felmondanák a bérleményt, az 

önkormányzat mennyiért tudná kiadni, ennek a számnak az ismeretében lehetne jól dönteni.  

 

   Báder György képviselő: Annyi kiegészítést szeretne tenni, hogy 

amikor a játékgépek megszűntek, ott nem kedvezményeket adtak, hanem át lettek minősítve a 

helyiségek. Nem úgy lett csökkentve, hogy kevesebbet kellett fizetniük. Azzal egyetért, 

hogyha kedvezményeket akarnak adni, akkor ne a vendéglátó iparnál kezdjék, hanem az 

egyéb szolgáltatónál.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nem 

hangzik el, a vitát lezárja.  
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Budapest XV. kerület Kossuth utca 5. szám alatti nem lakás céljára szolgáló helyiség ("Mac 

Fut 2000 Kft. részére történő) bérbeadásáról. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

 

PJB 205/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a polgármester javaslatára felmentést ad a 

pályázati kiírás alól és a Budapest XV. Kossuth utca 5. szám alatti, 89867/8/A/5. hrsz-ú, 47 

m
2
 alapterületű nem lakás céljára szolgáló helyiséget Mac Fut 2000 Kft. (1088 Budapest, 

Bródy Sándor utca 9. fszt. 5.) részére melegkonyhás éttermi tevékenység, pizzéria céljából a 

szerződés megkötésétől számított 5 év határozott időtartamra bérbe adja. 

A bérbeadás feltétele, hogy a bérlő három havi bérleti díjnak megfelelő összeget óvadék 

jogcímén a bérbeadónak előre befizet, azzal, hogy a megszűnt bérleti szerződése értelmében, 

a korábban megfizetett háromhavi óvadék összege – amennyiben ennek feltételei fennállnak – 

Mac Fut 2000 Kft. részére visszajár. 

A nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díját – a jelenleg előírt bérleti díjnak 

megfelelően – 82.000,- Ft / hó + közüzemi díjak összegben állapítja meg. 

Felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a határozatnak megfelelően adja ki. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 30 nap (szerződéskötésre) 
(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI.30.) önkormányzati rendelet 47. § (3) d), (4), 48. § (1), (2), (5)) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

8. Előterjesztés a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

alapbérének felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-100/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Szaniszló Attila ügyvezető: Nem kíván mást hozzáfűzni a 

beszámolóhoz.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Annyit szeretne kérdezni, hogy a 

hulladékelszállítás költsége drámaian megnőtt, melyet a gépbeszerzéssel csökkenteni tudtak, 

ezt miért nem tették meg korábban? 

 

   Dr. Szaniszló Attila ügyvezető: Ebben a témában más árkategóriában 

adtak meg ajánlatot, valamint, hogy ezeknek a gépeknek ilyen műszaki paraméterei lennének 

nem is tudták. Az a tömörítési százalék, amit el tudtak érni, az szóba sem került eddig, hogy 

lehetséges. 70 %-os díjemeléssel indultak, ehhez képes 30 %-os költségtömeg csökkentést 

lehetett elérni, bőven megtérült néhány hónap alatt az a beruházás, amit a hulladéktároló 

átalakítására kellett fordítani.   
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ez a műszaki megoldás máshol 

használható? 

 

   Dr. Szaniszló Attila ügyvezető: Ez kifejezetten kommunális hulladék, 

melybe élelmiszer, csomagolóanyag keveredik, tehát nem gondolja, hogy lenne még ilyen 

tömegű hulladéktermelő egy másik cég.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés észrevétel nem 

hangzik el.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi 

beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető alapbérének felülvizsgálatáról.  

Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 206/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. 

évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető alapbérének felülvizsgálatáról 

szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

9. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, 

valamint az ügyvezető megbízási díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-98/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Sass Csaba ügyvezető: Nem kívánja szóban kiegészíteni a beszámolót.   

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az eredménytartalékról nincsen 

rendelkezés, azt kérdezné, hogy van-e erről elképzelésük? 

 

   Sass Csaba ügyvezető: Úgy látja, hogy az előterjesztésben fel van 

sorolva az eredménytartalékról az elképzelés. A tavalyi elmaradt dolgoknak a céljait szolgálja, 

mivel tavaly kezdték meg a fejállomás áthelyezését, mely azóta már meg is történt is ki is 

fizették. A stúdiónak a berendezését is megrendelték, de még nem érkezett meg.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Annyit szeretne még kérdezni, 

hogy mióta a társaságnál dolgozik, azóta hoztak néhány döntést munkaügyi perekkel 

kapcsolat és ezek hogy állnak? 
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   Sass Csaba ügyvezető: Az elődje a Szilvia aláírta az összes 

dokumentumot és végleg kilépett a cégtől. Tavalyról már nincs semmilyen áthúzódó dolog.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási 

díjának felülvizsgálatáról.  Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 207/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

megbízási díjának felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

10. Előterjesztés a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit 

Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az 

elfogadásáról, valamint az ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-106/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Demeter János ügyvezető igazgató: Nem kívánja kiegészíteni az 

előterjesztést.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Azt szeretné megkérdezni, hogy a 

tárgyi eszközeiknek az amortizációja, a gépek felújítása, a gépek beszerzéséhez szükséges 

források, a most keletkezezett eredménytartalékot mire gondolják fordítani?  

 

   Demeter János ügyvezető igazgató: Néhány napja a polgármester urat 

tájékoztatta egy súlyos döntéséről, mely szerint egy multifunkcionális kisgépet + 5 adaptert 

vásárol. Új beszerzés, finn gyártmány, a halódó, nagyon leamortizált Bobcat helyett. Ez egy 

13 millió + ÁFA-s beruházás lesz. A 12-13 millió forint/éves átlag amortizációs költséget, 

amelyet kénytelenek érvényesíteni az éves beszámolóban, ezt nem minden esetben tudták 

teljes mértékben pótolni. Eddig soha nem tudták elérni, hogy évente 10-12 millió forintot 

elköltsenek új eszközök beszerzésére. Ez az új beszerzés teljesen saját forrásból jött létre, a 

multi funkciós – évszaktól teljesen független – minden évszakban hasznosítható gép. 

Árajánlatot kért be három márkás gyártótól, ezek nyerték, meg a többi mind 15-20 %-kal 

drágább ajánlatot adott.  
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Mivel a közmunka a RÉPSZOLG-

nál komoly létszámmal dolgozik, azt szeretné még megkérdezni, hogy ez kerül-e plusz 

pénzbe és ha igen, akkor látják-e, hogy mennyibe? 

 

   Demeter János ügyvezető igazgató: A közfoglalkoztatott létszám az 

államtól teljes mértékben megtérül részben állami forrásból, részben önkormányzati forrásból. 

A munka szervezése, a tárgyi eszközök beszerzése, az alapvető védőeszközök beszerzése, a 

védőitalok biztosítása és maga a logisztika, melyeknek a megtérítésére az önkormányzat a 

költségvetésből biztosít 10-13 millió forintos nagyságrendű fedezetet a RÉPSZOLG-nak. 

Ebben benne van annak a három fő – 1 fő művezető, 2 fő csoportvezető – főállású 

alkalmazottak bére járulékaival együtt, melyet megtérít az önkormányzat a költségvetésben 

jóváhagyott módon.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nincs.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

munkadíjának a felülvizsgálatáról.  Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 208/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú 

Korlátolt Felelősségű Társaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az 

ügyvezető munkadíjának a felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő 

határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

11. Előterjesztés a RUP-15 Rákospalota-Újpalota- Pestújhely Városfejlesztési Kft. 

2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási 

díjának felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-99/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Oláh Béla ügyvezető igazgató: Úgy gondolja, hogy folyamatosan 

tájékoztatást adnak az elmúlt évben végzett tevékenységükről. A beszámoló az elmúlt év 

eredményeit mutatja be.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdés, észrevétel nincs.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

RUP-15 Rákospalota-Újpalota- Pestújhely Városfejlesztési Kft. 2013. évi beszámolójának az 
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elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási díjának felülvizsgálatáról.  Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 209/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a RUP-15 Rákospalota-Újpalota- Pestújhely Városfejlesztési Kft. 2013. évi 

beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási díjának felülvizsgálatáról 

szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

12. Előterjesztés a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az 

ügyvezető megbízási díjának a felülvizsgálatáról  

(Ikt.sz. 1/54-107/2014. sz. anyag)  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Kiss Gyula vezérigazgató: Egy mondatot szeretne hozzáfűzni és a 

bizottság figyelmébe ajánlani. A Palota Holding Zrt. – mint önálló jogi személyiségű 

gazdasági társaság – a számviteli törvényben előírt formában és tartalomban elkészített éves 

beszámolója nem egyenlő az önkormányzati ingatlangazdálkodás mutatóival.   

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdés, észrevétel nem hangzik 

el. 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot a 

Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaság 2013. évi 

beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető megbízási díjának a 

felülvizsgálatáról.  Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 210/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság 2013. évi beszámolójának az elfogadásáról, valamint az ügyvezető 

megbízási díjának a felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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13. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Baksay Sándor utca 21/B (86914 hrsz.) 

szám alatti ingatlan hasznosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-109/2014. sz. anyag)  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A Baksay  utcai ingatlan az 

egyike azoknak, melyet az önkormányzat az állami tulajdonból kért még az elmúlt évben. Az 

év végére sikerült az ingatlant nem csak tulajdonjogi, hanem birtokbavételi szempontból is 

megszerezni. Amikor a kérelem benyújtására sor került, meg kellett indokolni, hogy az 

önkormányzat milyen célokra szeretné felhasználni abban az esetben, ha megszerzi. A célok 

között szerepelt több féle meghatározás, többek között egy játszótér is. Ez az előterjesztés arra 

irányult, hogy ebben az évben egy játszótér előkészítése és megvalósítása volna a reális cél az 

önkormányzat számára. Kéri a bizottság támogatását.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Véleménye szerint ez az ingatlan nem 

való játszótér céljára, mert nagyon nagy a gépjármű forgalom a Baksay-Tompa utca sarkán és 

a Rákos úton is. Jó lett volna egy tervet látnia a játszótérről. Aggálya van azzal kapcsolatban, 

hogy hihetetlen zsúfolt az a környék, le van terhelve gépjármű forgalommal, valamint ez egy 

költségtermelő beruházás lenne, melyre éves szinten mindig költeni kell.  

 

   Báder György képviselő: Mikor megpályázták ezt a területet, akkor ez 

a játszótér egy ajánlat volt, de ez nem dőlt még el, hogy ott mi lesz igazából. Úgy adta át az 

állam, hogy ezen a területen játszótér is lehet.  

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: Elég sokat járt azon a környéken, 

beszélgetett emberekkel, akik örültek a játszótérnek, mert nincs a környéken. Ha az M3-as, 

Szentmihályi út, Wesselényi utca és a Rákos úti négyszöget nézi, akkor ezen a részen nincs 

játszótér. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Szóba jöhet a Sódergödör lakótelep, 

ahol jól megvannak a gyerekek a bezárt miliőjükben. A többi terület meg mind családi házas 

övezet. Annyi lenne az aggálya, hogy a játszótér megépítésére ez a legjobb terület? 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A vitát lezárja, megadja a szót az 

előterjesztőnek válaszadásra. 

 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot, 

melyben megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest, XV. kerület Baksay 

Sándor utca 21/B (86914 hrsz.) szám alatti ingatlan hasznosításáról.  Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 
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PJB 211/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest, 

XV. kerület Baksay Sándor utca 21/B (86914 hrsz.) szám alatti ingatlan hasznosításáról szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

14. Előterjesztés a Pro Schola Georgius Dózsa Alapítvány részére nyújtandó 

támogatás odaítéléséről 

(Ikt.sz. 1/54-111/2014. sz. anyag)  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Ehhez az előterjesztéshez 

különösebb hozzáfűznivalója nincs, de azért kerül a képviselő-testület elé, mert az 

önkormányzatokról szóló törvény szerint az alapítványoknak szóló támogatást testületnek kell 

eldöntenie.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel nem 

hagzik el. Ismerteti a határozati javaslatot a Pro Schola Georgius Dózsa Alapítvány részére 

nyújtandó támogatás odaítéléséről.  Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 212/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Pro Schola Georgius Dózsa Alapítvány részére nyújtandó támogatás 

odaítéléséről szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

15. Előterjesztés a 2013. évi civil pályázaton nyertes alapítványok részére nyújtott 

támogatások elszámolásáról 

(Ikt.sz. 1/54-112/2014. sz. anyag)  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 
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   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az alapítványok esetében a 

képviselő-testületnek kell állást foglalnia mind az ódaítélésről mind pedig az elszámolásról is. 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A bizottság az elszámolás 

pénzügyi részéről foglalhat állást. Megállapítja, hogy kérdés nincs, hozzászólások 

következnek.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Egyes elszámolásokon tükröződik a 

program centrikusság a szakszerűség. A támogatás naptári évre szól, a tervezés, a forrás 

felhasználás során erre figyelemmel kell lenni.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az elmúlt évekhez képest javulás 

tapasztalható.  Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra 

és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 2013. évi civil pályázaton nyertes 

alapítványok részére nyújtott támogatások elszámolásáról szóló előterjesztést és az abban 

szereplő határozati javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 213/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a 2013. évi civil pályázaton nyertes alapítványok részére nyújtott támogatások 

elszámolásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

16. Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára 

szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. 

rendelet módosításáról          „R” 

(Ikt.sz. 1/54-113/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A módosítást a legutóbbi 

pályázati rendszer tapasztalatai, a képviselő-testület döntése, valamint a hatályos rendeletek 

egymásnak ellentmondó rendelkezéseinek megszüntetése indokolta. Idén – valamennyi 

bérlettípus esetében – pályázat kiírás várható.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A rendeletben taktikai elemeket lát.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Valóban cél lehet, hogy minél 

több lakást használatba adhassanak. Érdeksérelem nem történik. A költségelvű lakásoknál az 

vadék kifizethetőségére készültek számítások, felmérések? A 12. § zavarosnak hat. Kizárólag 
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a képviselő-testület tagja lehet tag, vagy ki is jelölhetnek? Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 

önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 

bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. rendelet módosítását. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 214/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az önkormányzat tulajdonában álló lakások és nem lakás céljára szolgáló 

helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. rendelet módosítását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

17. Előterjesztés pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 

számára 

(Ikt.sz. 1/54-114/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztés minden 

szükséges információt tartalmaz, nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A civil kollégium elvégezte a 

rábízott munkát. A bizottság jogi szempontból vizsgálja a kérdést. Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: Az elszámolás határidejében 

elírás történt. Nem tartja szerencsésnek, hogy a nyári táboroztatás költsége a következő évben 

kerül elszámolásra. Ez problémákat vethet fel.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek 

válaszadásra. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A megadott időpont a végső 

határidőt jelöli. Közbenső határidő is meghatározásra került, nevezetesen, hogy a 

felhasználást követő 15 napon belül be kell nyújtani az elszámolást.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Nem tartja elegánsnak, hogy a 

támogatott alapítványok mellett az elutasított alapítványok ugyanazon táblázatban kerülnek 

feltüntetésre 0,- forintos támogatási összeggel. Ismerteti módosított határozati javaslatát. 

További kérdések, észrevételek következnek.  

 

   Báder György képviselő: Kizárólag a támogatásban részesülő 

alapítványok kerüljenek feltüntetésre.  
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A támogatásról szóló döntést a 

polgármester hozza meg? Jelenleg kizárólag az alapítványokról van szó. Ismerteti a módosító 

határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok 

számára című előterjesztést azzal, hogy az 1. számú határozati javaslatban az elszámolás 

határideje 2015. február 15. napjában kerüljön meghatározásra, valamint a támogatott 

alapítványokat és a támogatás összegét tartalmazó táblázatban az elutasított alapítványok ne 

kerüljenek feltüntetésre. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 215/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a pályázati támogatás átutalásának engedélyezéséről alapítványok számára című 

előterjesztést azzal, hogy az 1. számú határozati javaslatban az elszámolás határideje 

2015. február 15. napjában kerüljön meghatározásra, valamint a támogatott 

alapítványokat és a támogatás összegét tartalmazó táblázatban az elutasított 

alapítványok ne kerüljenek feltüntetésre.  
Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

18. Előterjesztés a „Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról 

(Ikt.sz. 1/54-116/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A bizottság 2013. évben döntött 

a pályázatokról, illetve arról, hogy a pénzmaradvány a 2014. évi pályázati összeggel 

együttesen kerüljön kiírásra. Jelenleg a pénzmaradvány felhasználására írnának ki pályázatot.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Ismerteti módosító javaslatait.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: További kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Báder György képviselő: Rendezvény szervezésekor – amennyiben az 

adott vendéglátó ipari egység szervezi az eseményt – ki állítja ki a számlát, kinek a részére?  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Külső szolgáltatás 

igénybevételekor kiállított számlát számolhat el. Ismerteti a módosító határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

„Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról szóló előterjesztést a pályázati kiírás 
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alábbi módosításával, kiegészítésével: 2) A pályázók köre: a pályázaton részt vehetnek a XV. 

kerület közigazgatási területén működő éttermek, vendéglők, sörözők, cukrászdák 

üzemeltetői. 3) A pályázatok tartalma: pályázni bármilyen újszerű ötlettel lehet, például: 

cégtáblák, és adott rendezvények reklámfeliratai, egységes és új, művészi igényességű arculati 

elemeinek megvalósítása, újszerű és szellemes étlapok készítése és bevezetése, 11) Az 

elbírálásnál előnyt élveznek: a kerületi vendéglátásra, illetve a helyi közösségi életre nagy 

hatást gyakorló tervek, elképzelések és programok megvalósítása, a kerületi művészvilág 

bevonásával szervezett rendezvények, a több vendéglátó egységgel közösen kidolgozott, 

megvalósított pályázatok. 12) A pályázat díjazása pont kiegészítése az alábbiakkal: A 

programok, a rendezvények, a nyertes pályázatok előfinanszírozottak. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 216/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a „Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról szóló előterjesztést a 

pályázati kiírás alábbi módosításával, kiegészítésével: 
2) A pályázók köre: a pályázaton részt vehetnek a XV. kerület közigazgatási területén 

működő éttermek, vendéglők, sörözők, cukrászdák tulajdonosai és üzemeltetői. 

3) A pályázatok tartalma: pályázni bármilyen újszerű ötlettel lehet, például: 

 - cégtáblák, és adott rendezvények reklámfeliratai, egységes és új, művészi 

igényességű arculati elemeinek megvalósítása 

- újszerű és szellemes étlapok mind tartalmilag, mind formailag készítése és 

bevezetése 

11) Az elbírálásnál előnyt élveznek: 

- a kerületi vendéglátásra, illetve a helyi közösségi életre nagy hatást gyakorló tervek, 

elképzelések és programok megvalósítása 

- a kerületi művészvilág bevonásával szervezett rendezvények 

 - a több vendéglátó egységgel közösen kidolgozott, megvalósított pályázatok. 

12) A pályázat díjazása pont kiegészítése az alábbiakkal: 

 A programok, a rendezvények, a nyertes pályázatok előfinanszírozottak. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

„Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő 

határozati javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 217/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a „Jöjjön ki Palotára” című pályázat újbóli kiírásáról szóló előterjesztést és az 

abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
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Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

19. Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési tevékenység beszámolójáról  

(Ikt.sz. 1/54-97/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Ludvig Éva osztályvezető: A 2013. évben tizenegy ellenőrzésből tízet 

végrehajtottak. Egy ellenőrzés kapacitáson felüli volt, ellenben azt is megkezdték, illetve egy 

– 2014. évre áthúzódó – ellenőrzés maradt el. Az „ellenőrzöttek” a javaslatokat összességében 

figyelembe veszik, melyeket intézkedési tervükben meg is valósítnak.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Soron kívüli ellenőrzésre 

elkülönítettek nyolcvan napot, amely nem került felhasználásra. A kapacitás más területen 

felhasználásra került?  

 

   Ludvig Éva osztályvezető: A soron kívüli ellenőrzési kapacitást nem 

használták fel. A terven felüli ellenőrzésekhez az éves tervből használtak fel. A 

felhalmozódott adminisztratív munkát látták el.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A beszámolóból érzékelhető a 

hivatalon belüli feszültség. A szóbeli kiegészítéskor elhangzott, hogy az intézkedések 

megvalósulása eredményesnek mondható. A végeredmény szempontjából a polgármesteri 

hivatal, az önkormányzat segítése a cél, a hibák, problémák feltárásával, megoldási javaslatok 

felvázolásával. A beszámolók tanulmányozáskor érezhető a belső ellenőrzés és az egyes 

szervezeti egységek közötti összhang-, együttműködés hiánya. Valóban sok a munka, 

ugyanakkor a megértés a csapatmunka fontosságára hívja fel a figyelmet. Ismerteti a 

határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a 

képviselő-testületnek a 2013. évi belső ellenőrzési tevékenység beszámolóját. Szavazást kér 

az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 218/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a 2013. évi belső ellenőrzési tevékenység beszámolóját.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

20. Előterjesztés a Fő úti Bölcsőde Magyar utcai szárny engedélyokiratának 

elfogadására, a felmerült többletmunkák és projektmenedzsmenti díj forrásának 

biztosítására 

(Ikt.sz. 1/54-102/2014. sz. anyag) 
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A képviselő-testület korábban – a 

Magyar utcai szárnyra – biztosított 110 millió forintot, amely az építési munkálatokat fedezi. 

A bölcsőde működéséhez szükséges eszköz beszerzés költsége és a befejező kertépítési 

munkálatok költségéhez kérnek forrásbiztosítást.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A bölcsődeépítésnek mekkora az 

összköltsége? További kiadások várhatóak. Amennyiben az építés mellett döntenek a 

munkálatok már befejeződtek volna.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Javasolja, hogy négyzetméter árra 

vonatkozóan készüljön összehasonlítás a felújítás, illetve az új beruházás költségét illetően. 

Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A képviselő-testület a támogatott 

részre először 149 millió forintot valamint saját forrásból kiegészítve összességében 225 

millió forintot biztosított a Petőfi utca szárny felújítására, melyből 134 millió forint 

támogatott részként visszaigényelhető. A Magyar utcai szárny építésére 110 millió forintot a 

tervezési költségeire további 10 millió forintot biztosított. A többletforrás igény 46 millió 

forint. Összességében a bölcsőde bekerülési költsége 391 millió forint. Az új építési bölcsőde 

költsége 450 millió forint lett volna.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Észrevételek következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Tudomása szerint az épületen belül 

tartószerkezetet építenek. A műemléki jelleg megóvása mellett a tartósságra is figyelmet kell 

fordítani.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az óvónők felvetették, hogy az 

egyes játszóeszközök beszerzése előtt nem kérték ki szakmai véleményüket. A vitát lezárja, 

megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A munkálatok az engedélyes 

terveknek és a kiviteli terveknek megfelelően történnek. A játszóeszközök beszerzésével 

kapcsolatban a telepítése előtt – az óvodákban és bölcsődékben is – történtek egyeztetések. 

Az eltérés néhány helyen abból adódott, hogy az időben le nem szállítható eszközök helyett 

másikak kerültek elhelyezésre, paramétereiket illetően közel azonos kivitelben.  

 

   Kocsis Lászlóné igazgató: A tervezés folyamatába a bölcsődék be 

lettek vonva. A pályázati csomag egy csoport részére történő eszközbeszerzést tartalmazott. A 

fennmaradó három csoport részére is új eszközök beszerzését javasolják.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

Fő úti Bölcsőde Magyar utcai szárny engedélyokiratának elfogadására, a felmerült 
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többletmunkák és projektmenedzsmenti díj forrásának biztosításáról szóló előterjesztést és az 

abban szereplő határozati javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 219/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Fő úti Bölcsőde Magyar utcai szárny engedélyokiratának elfogadására, a 

felmerült többletmunkák és projektmenedzsmenti díj forrásának biztosításáról szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

21. Előterjesztés a XV. kerület Kosd utcai út- és közvilágítási hálózatának építéséről 

(Ikt.sz. 1/54-104/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A teljes utcahossz kivitelezése állami 

finanszírozással valósítható meg. Az engedélyhez a közvilágítást is kötelező megvalósítani, 

amelynek költsége azonban teljes egészében visszaigényelhető.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a XV. kerület Kosd utcai út- 

és közvilágítási hálózatának építéséről szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 220/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a XV. kerület Kosd utcai út- és közvilágítási hálózatának építéséről szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

22. Előterjesztés a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések 

támogatása cím terhére igényelhető, vissza nem térítendő támogatásnak a 

térfigyelő kamerarendszer II. üteméhez történő felhasználására 

(Ikt.sz. 1/54-101/2014. sz. anyag) 
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Állami pályázati forrást vennének 

igénybe. Az eredeti engedélyokiratban több – opcionális – helyszínt jelöltek, ezért szükséges 

a módosítás.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A határozati javaslatok 

megfogalmazáskor nem lehet figyelemmel lenni arra, hogy a pályázat esetleges negatív 

elbírálását követően, a pályázat ismételt benyújtásakor ne kelljen újra a képviselő-testület 

részére benyújtani az előterjesztést?  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A költségvetésben saját forrásként 

biztosított 30 millió forint összesen tíz darab kamera kiépítését biztosítja. Az eredeti 

jóváhagyás alapján az lenne feltételezhető, hogy a megjelölt 28 darab kamera teljes egészében 

telepítésre kerülne, melyre az összeg nem elegendő, ezért a pályázat érvénytelen lenne. 

Nyertes pályázat esetén további 19 darab kamera kerülne kiépítésre. A két pályázat nem 

fedheti egymást, önálló projektnek kell lennie.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Miért került irreális 

engedélyokirat jóváhagyásra? Megállapítja, hogy észrevétel nincs. Ismerteti a határozati 

javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések támogatása cím 

terhére igényelhető, vissza nem térítendő támogatásnak a térfigyelő kamerarendszer II. 

üteméhez történő felhasználásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 221/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közbiztonság növelését szolgáló önkormányzati fejlesztések támogatása cím 

terhére igényelhető, vissza nem térítendő támogatásnak a térfigyelő kamerarendszer II. 

üteméhez történő felhasználásáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

23. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény gazdasági igazgatói (gazdasági vezetői) 

pályázatáról 

(Ikt.sz. 1/54-93/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A lére jött gazdasági 

szervnek vezetőre van szüksége. A pályázat a kívánalmaknak megfelelően kiírásra került. A 

személy – a jelenlegi megbízott gazdasági vezető – nyújtott be pályázatot.  
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek az Egészségügyi Intézmény gazdasági 

igazgatói (gazdasági vezetői) pályázatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati 

javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 222/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek az 

Egészségügyi Intézmény gazdasági igazgatói (gazdasági vezetői) pályázatáról szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

24. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013. évi szakmai fejlesztési 

programjának végrehajtásáról és 2014-2018. évre tervezett szakmai programjára 

(Ikt.sz. 1/54-86/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Az előterjesztést a 

képviselő-testület minden évben megtárgyalja.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az Egészségügyi Intézmény 

2013. évi szakmai fejlesztési programjának végrehajtásáról és 2014-2018. évre tervezett 

szakmai programjáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat. 

Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 223/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Egészségügyi Intézmény 2013. évi szakmai fejlesztési programjának 

végrehajtásáról és 2014-2018. évre tervezett szakmai programjáról szóló előterjesztést és az 

abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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25. Előterjesztés a Szociális és Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés 

módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-95/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Technikai módosításról 

van szó.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A támogatás emelése logikus 

lépésnek mondható? A rezsi csökkentés az Alapítvány terheit is csökkentette. Az infláció 0% 

volt. Korábban az infláció mértékével azonos értékben emelték volna támogatás összegét. 

Számára a magas színvonalú ellátás is megnyugtató lenne.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az összeget kizárólag dologi 

kiadásra használhatják fel, melyről elszámolás is készül. A szerződés 17. pontjának törlése, 

részbeni módosítása nem indokolt? Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Az Alapítvány 

tevékenységét illetően, évente két alkalommal – egyszer szakmai-, egyszer pénzügyi 

szempontból – számol be az SzCsT bizottság előtt. Az önkormányzat kötelező feladatát látják 

el. Folyamatos a pénzügyi nehézség. Álláspontja szerint minden támogatásra szükség van.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

Szociális és Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés módosításáról szóló 

előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat. Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 

 

PJB 224/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Szociális és Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés módosításáról 

szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatokat.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

26. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2013. évi 

költségvetéséről szóló, többször módosított 12/2013. (III.13.) ök. rendelete 

végrehajtásáról 
(Ikt.sz. 1/54-103/2014. sz. anyag) 
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Az előterjesztés minden szükséges 

információt tartalmaz, nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Hogyan lehetséges az, hogy 1.871 

millió forint szabad pénzmaradvány van? Két hónappal korábban 7-800 millió forintról volt 

szó. Mi ennek az oka? A képviselő-testület február hónapban döntött arról, hogy a szabad 

pénzmaradványt mire használja fel. A kötvényből finanszírozandó – és elmaradt beruházok – 

ebbe a tételbe nem számítandóak bele. Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Az V. számú módosításban látható 

volt, hogy vannak olyan tételek, melyek nem kerülnek elköltésre, ilyen a 200 millió forintos 

likviditási tartalék, a fejlesztési alapban lévő 800 millió forint, valamint az M3 zajvédő fal 

építésére betervezésre kerülő 200 millió forintos tétel. A polgármesteri hivatal 

költségvetésében – a működési kiadások terén – több mint 180 millió forintos pénzmaradvány 

mutatkozik. Több apróbb tételből áll össze az összeg. Az önkormányzat esetében az elmaradt 

feladatokból adódóan is magas a nem teljesült kiadás mértéke.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az összeg lényegében számlán 

van, nincs tartozás. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Korábban a kötvényekkel kapcsolatban 

külső megkötés volt, mely szerint kizárólag fejlesztésre fordítható az összeg, amely már 

szabadon felhasználható forrásként áll az önkormányzat rendelkezésére. A 2011. évi kötvény 

kibocsátásból származó összeg felhasználásával kapcsolatban a képviselő-testület korábban 

döntött, hogy fejlesztésre kívánja fordítani. Kötvénnyel kapcsolatos adósságszolgálat már 

nincs, azt az állam átvállalta.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Lényegében fel nem használt 

kötvényről van szó, melyet már nem kell visszafizetni?  

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Az előterjesztésben részletezik, hogy 

miből származik a jelentős pénzmaradvány. A szabad pénzmaradvány 3.265.380 ezer forint, 

melyet 2013. évről áthúzódó feladatok még terhelnek.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az ilyen jellegű összeg nem a 

lekötött pénzmaradvány? 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Gyakorlatilag igen, ugyanakkor főleg 

Európai Uniós támogatással összefüggő projektekből adódó kötelezettségek. Az 

önkormányzati feladatok terén 1.162.295 ezer forint pénzmaradvány használható fel. Szabad 

pénzmaradványból – új feladatra – 1.871.585.ezer forint használható fel.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló, többször 

módosított 12/2013. (III.13.) ök. rendelet végrehajtását, a zárszámadás elfogadását. Szavazást 

kér az ismertetett határozati javaslatról. 
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PJB 225/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló, 

többször módosított 12/2013. (III.13.) ök. rendelet végrehajtását, a zárszámadás elfogadását.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

27. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének I. módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-96/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: A módosításban korábban hozott 

képviselő-testületi, illetve átruházott hatáskörben hozott döntések kerültek átvezetésre. A 

képviselő-testület két előterjesztést a módosítást megelőző napirendi pontként fog tárgyalni, 

amely azonban a módosításba már beépítésre került.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2014. évi költségvetésének I. módosítását. Szavazást kér 

az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 226/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 

2014. évi költségvetésének I. módosítását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

28. Előterjesztés a közpénzből nyújtott támogatások és az elszámolás rendjéről szóló 

szabályzat felülvizsgálatáról 

(Ikt.sz. 1/54-94/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 
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   Dr. Trinn Miklós osztályvezető: A felülvizsgálatot az Ász ellenőrzés 

2013. évi, nemzetiségi önkormányzatokat érintő vizsgálata indokolta, beépítve az elmúlt két 

év tapasztalatait is.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a közpénzből nyújtott 

támogatások és az elszámolás rendjéről szóló szabályzat felülvizsgálatáról szóló előterjesztést 

és az abban szereplő határozati javaslatot. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 227/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a közpénzből nyújtott támogatások és az elszámolás rendjéről szóló szabályzat 

felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és az abban szereplő határozati javaslatot.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. április 30. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

29. Előterjesztés a Pénzügyi és Jogi Bizottság részére a képviselők és bizottsági tagok 

2014. március havi döntéshozatalban történő részvételéről 

(Ikt. sz.: 204-95/2014. sz. anyag) 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: dr. Pintér Gábor képviselő a PJB 

márciusi ülését megelőzően jelezte, hogy a bizottsági ülésről korábban kell távoznia. Ismerteti 

a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a képviselők 

tiszteletdíjának soron következő számfejtésekor dr. Pintér Gábor esetében a tiszteletdíjat az 

alapdíj 12%-ával csökkenti. Indokolás: dr. Pintér Gábor a bizottság március 24-én tartott 

rendes üléséről korábban távozott, így a döntések mindössze 24%-ában vett részt. 

Távolmaradásáról igazolást nem nyújtott be. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

PJB 228/2014. (IV. 28.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a képviselők tiszteletdíjának soron következő 

számfejtésekor dr. Pintér Gábor esetében a tiszteletdíjat az alapdíj 12%-ával csökkenti. 

Indokolás: dr. Pintér Gábor a bizottság március 24-én tartott rendes üléséről korábban 

távozott, így a döntések mindössze 24%-ában vett részt. Távolmaradásáról igazolást nem 

nyújtott be.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 5 nap 
(Jogszabályi hivatkozás: 24/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet 4. § (8) a)) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megköszöni a bizottsági tagok és 

a jelenlévők részvételét, az ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Komár Renáta dr. Balázs Zoltán Polonkainé Molnár Emese 

bizottsági titkár elnök bizottsági titkár 
 

 


